
Møde 02 – Status 11.09.19. 
Deltagere:  AAB = 2, Erik arkitekter m.fl. = 3, afd. 37 = 3. 
Mødet var beregnet som et statusmøde, hvor alt blev gennemgået. 
Man er nået til blok 12, (11 blokke er gennemgået). Ca. 30 lejligheder har der ikke været 
adgang til, 14 lejligheder har der været adgang til ved tilbagegang. 
Tidsplanen overholdes. 
1 lejlighed er der konstateret for høj fugt i badeværelset. 
Der er beboere der har klaget over, at der ikke er kommet nogen til den aftalte tid. Det vil 
Rådgiver tage op og gøre bedre. 
Byggeudvalget har påtalt at Rådgiver skal stramme op. 
Der har været lidt problemer med hvor vi kunne placere rådgivere i den daglige proces. 
Det er nu aftalt, at de kan være i et lokale under kontoret. 
 
Leif S. Kofoed 
Byggeudvalget. 
 


